
علی احســانی مدیرعامل باشــگاه ذوب آهن درباره شــکایت از هافبک پرســپولیس 
گفته: »لایحه ای را به کمیته تعیین وضعیت ارســال کردیم. ما به باشــگاه های دیگر 
کار نداریــم. تــا زمانــی کــه ایــن موضوع تعیین تکلیف نشــده، بازیکــن می تواند بازی 
کند و فکر نمی کنم ایرادی داشــته باشــد .« او با اشــاره به اینکه چیزی درباره نتیجه 
ایــن شــکایت به باشــگاهش نگفته اند درباره قــرارداد اینترنتی گفتــه: »اصل فایل را 

از ایشــان تأییدیه گرفتیم و مبلغی هم برای ایشــان واریز شــد.«

با اینکه نام 9 بازیکن پرسپولیســی برای فهرســت اولیه اردوی تیم ملی در اتریش 
دیده می شود اما پرسپولیسی ها دنبال دهمی هم هستند. هواداران پرسپولیس 
از اینکه مدافع تیم شــان در لیســت اســکوچیچ دیده نمی شود اعتراض کرده اند. 
البته شــاید طبیعی باشــد که مرتضی بعد از یک ســال مصدومیت و با انجام یک 
بازی در ترکیب که تا قبل از اردوی تیم ملی احتمالاً به 3 بازی برسد، دعوت نشود 

امــا هــواداران می گویند چرا مرادمند بدون چند ماه تمرین و بازی دعوت شــده.

هنــوز آمــاده نیســت و مدت هاســت از بــازی رســمی اش می گــذرد. ایــن بــار یحیــی 
برخــاف مســأله لوکادیــا صراحتــاً بــه ناآمــاده بــودن دیاباتــه اشــاره کــرد و بــا اینکه 
آی تی ســی اش خیلی ســریع صادر و قراردادش در ســازمان لیگ ثبت شد اما نام او 
را در لیست بازی با هوادار نیاورد. با توجه به اعام بازی های هفته ششم لیگ برتر 
که شــنبه آینده برگزار می شــود باید دید از شــیخ در این بازی رونمایی خواهد شد یا 
او را بعــد از اردوی تیــم ملــی و حدود یک ماه بعد در ترکیب پرســپولیس می بینیم؟

سینا اسدبیگی مرتضی پورعلی گنجی شیخ دیاباته

رخصت مدیرعامل ذوب آهن چرا در لیست تیم ملی نیست؟ رونمایی در ترکیب یک ماه بعد؟
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از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

در رابطه با تیم ملی 
و تغییر سرمربی چه 

نظری دارید؟
من معتقدم حتماً باید 
اسکوچیچ در تیم ملی 

بماند و حضور کی روش 
فایده ای نخواهد داشت 
چون او امتحانش را طی 

هشت سال حضورش 
پس داده و نکته 

جدیدی ندارد که برای 
تیم ملی ایران رو کند. 

حتماً اسکوچیچ باید 
مزد صعود تیم ملی را 

بگیرد ضمن اینکه بازی 
در جام جهانی آنقدر 
برای بازیکن جذاب و 

انگیزه ساز است که من 
اطمینان دارم بازیکن 

تیم ملی ما بهترین 
نمایش را ارائه خواهد 

داد.

ZOOM

 
در رابطه با لوکادیا و عملکردش چه 

نقد فنی دارید؟
بازیکنی که در کوتاه ترین فرصت زمانی 
موفق شد هم در بازی دوستانه تیمش 
و هم بازی رسمی برای پرسپولیس گل 
بزند حتماً بازیکن خوب و مهاجمی زهردار 
است که توانسته خیلی زود خود را با 
تیمش تا حدود قابل قبولی هماهنگ 
سازد. لوکادیا کمی به لحاظ بدنی مشکل 
دارد و حتماً اگر به لحاظ بدنی به آمادگی 
آرمانی برسد به لحاظ گلزنی بسیار موفق 
خواهد شد و حتی شانس بالایی نیز برای 

آقای گلی خواهد داشت.

در رابطه با دیاباته چه نظری دارید و فکر 
می کنید در پرسپولیس موفق شود؟

دیاباته بازیکن خوب و قواره داری است 
که قبلاً سابقه آقای گلی را هم در فوتبال 
ایران داشته و به خوبی با شرایط فوتبال 
ایران آشناست. حتماً این بازیکن هم به 
محض هماهنگی با تیم و آمادگی مطلوب 
به لحاظ بدنی قادر خواهد بود خودش 
را به بهترین شکل در نقش گلزن نشان 

دهد و در پرسپولیس بدرخشد.
بعضی ها معتقدند که دو مهاجم 

خارجی بلندزن و بلندقامت 
نمی توانند به شکل همزمان در 

پرسپولیس بازی کنند؟
نه من این حرف را قبول ندارم. چه بسا 
که با تغییر سیستم و حضور دو مهاجم 
از  در نوک خط حمله حتماً می توان 
دیاباته و لوکادیا به شکل همزمان در 
بازی ها استفاده کرد، از سوی دیگر این 

دو مهاجم هم خصوصیات فنی متفاوتی 
با یکدیگر دارند. دیاباته مهاجمی است 
که روی هوا بیشتر مسلط است و به نوعی 
مهاجمی بلندزن است اما لوکادیا بازیکنی 
است که روی زمین بهتر کار می کند و 
تبحر خیلی خوبی در بازی روی زمین و 
گلزنی دارد و مهاجمی بسیار باکیفیت و 
فنی است که رزومه پر و پیمانش نشان 
می دهد که بازیکن بسیار خوب و قابلی 

به لحاظ فنی است.
در رابطه با سازماندهی خط 

دفاعی پرسپولیس که با حضور 
 پورعلی گنجی شکل و شمایلش فرق 

کرده چه نظری دارید؟
سازماندهی و شکل دفاعی پرسپولیس 
با بیرانوند و مدافعانی بسیار خوب و با 
کیفیت به شکل ایده آلش نزدیک شده 
بازی مرتضی   من خودم  است. مثلاً 
پورعلی گنجی را خیلی دوست دارم چون 

او را مدافعی می دانم که خیلی خوب 
قدرت بازیسازی دارد و از قدرت سرزنی 
بالا و فاکتورهای فنی که یک بازیکن باید 
سود ببرد برخوردار است. سایر مدافعان 
پرسپولیس هم وضعیت خیلی خوبی 
دارند و خط دفاعی خوبی را تشکیل 
داده اند ضمن اینکه پشت سرشان هم 
دروازه بانی مانند بیرانوند حضور دارد 
که حضورش برای هر تیمی یک نعمت 
است. دروازه بانی که ارزش های بالای 
فنی اش را سال ها در پرسپولیس و تیم 
ملی نشان داده و به نوعی بر این نکته 
مهر تأیید زده که بهترین دروازه بان ایران 
و یکی از بهترین دروازه بان های آسیاست 
که در جام جهانی هم یکی از نقاط قوت 
تیم ملی کشورمان محسوب خواهد شد.

در رابطه با حضور خانم ها در 
ورزشگاه ها که شرایط ورزشگاه ها را 

تغییر داده اند چه نظری دارید؟

حضور خانم های فوتبالدوست واقعاً به 
سود فوتبال ایران بخصوص تیم های 
پرطرفدار شده است. حضور بانوان محیط 
ورزشگاه ها و فضای حاکم بر آنها را بسیار 
بهتر ساخته و موجب می شود که شعارها 
و شرایط کلی سکوها به شکل کاملاً 

مثبتی تغییر پیدا کند.
شانس های اصلی قهرمانی چه 

تیم هایی هستند؟
چهار تیم بهتر از بقیه هستند اما من 
فکر می کنم شانس های اصلی قهرمانی 
پرسپولیس و پس از آن فولاد هستند که 
آنها می توانند شرایط را برای موفقیت 
تغییر  تی  و متفا شکل  به  ن  شا د خو
دهند. در این بین پرسپولیس واقعاً با 
تیمی که یحیی بسته تیمی کهکشانی 
است و هیچ تیمی قادر نخواهد بود 
 با پرسپولیس در نهایت برای قهرمانی 

بجنگد.

بق  ســا جــم  مها ری  نتظــا ا ب  ســهرا
پرســپولیس معتقــد اســت تیــم ایــن 
فصــل پرســپولیس در همــه پســت ها 
بازیکنــان خیلــی خوبی دارد و ســر مربی 
تیم و هواداران از بابت بازیکن با دغدغه 

خاصــی مواجــه نیســتند.
 

به نظر امسال پرسپولیس تیم 
خیلی پرستاره ای دارد؟

بله امسال واقعاً تیمی خوب و پرستاره 
داریم که هوادار دغدغه بازیکن ندارد و 
همه چیز برای سر مربی تیم مهیاست.

دقیقاً تیم امسال بر خاف تیم 
فصل قبل است؟

فصل قبل هم همه بازیکنان زحمت 
خودشان را کشیدند اما شاید در تیم 
فصل قبل آن طور که ما می خواستیم 
بازیکن تخصصی در بعضی از پست ها 

نداشتیم و این مسأله تیم پرسپولیس را 
با چالش هایی مواجه ساخته بود اما برای 
لیگ فعلی در همه پست ها بازیکن خوب 

و تخصصی به اندازه کافی وجود دارد.
به نوعی با تیمی که بسته شده 

دیگر بهانه ای برای قهرمان 
نشدنش وجود ندارد.

نه به نظرم نباید فشار روی تیم را زیاد 
کرد. حتماً هوادار و مربی دوست دارد 
که تیم قهرمان شود اما فوتبال است و 
هزاران اتفاق که گاهی در فوتبال اتفاقات 
غیر قابل پیش بینی را رقم می زند. در تیم 
فعلی پرسپولیس اکثر بازیکنان ستاره 
هستند اما با وجود این تیم پرسپولیس 
جدا از عملکرد فنی حتماً نیاز به یکدلی 
و تلاش زیاد بازیکنان دارد. در واقع در 
فوتبال رفاقت و یکدلی می تواند حتی 
بعضی از خلأهای فنی را برطرف سازد و 
تیم بهتری از یک تیم پر ستاره بسازد. من 
تیم این فصل پرسپولیس را کهکشانی 
که نه اما تیمی رؤیایی می دانم که برای 
مربی اش به نوعی همه ابزارهای موفقیت 

فراهم است.
در رابطه با لوکادیا و دیاباته  چه 

صحبتی دارید؟
لوکادیا بازیکنی حرفه ای و گلزن است که 
مثلاً در گل زدنش به صنعت نفت نشان 
داد چه بازیکن قابلی است. بر روی گل 
اول هم او طوری توپ را با سرعت کنترل 
کرد و به آن ضربه زد که کار به ضربه سوم 
کشیده نشد و در واقع مهاجم هلندی 
در کمترین زمان ممکن به توپ ضربه 
زد تا دروازه بان صنعت نفت هم نتواند 
کارچندانی برای گل نخوردن تیمش 
انجام دهد. جدا از لوکادیا ما در خط 
حمله دیاباته را هم به خدمت گرفته ایم 
که کارایی بالایی دارد و حتماً با رسیدن 
به آمادگی مطلوب و هماهنگی از کارایی 
مد نظر برخوردار خواهد شد. حضور 
لوکادیا و دیاباته موجب شده تا انگیزه 
و رقابت زیادی بین مهاجمان خصوصاً 
مهاجمان داخلی پرسپولیس به وجود 
بیاید تا امیدواری ها نسبت به خط حمله 

پرسپولیس بسیار زیاد شود. 

در خصوص هافبک های تیم اما 
شاهد سازندگی بالایی نیستیم؟

سعید صادقی فوتبالیست قابلی است 
اما باید به او زمان بیشتری داد تا خودش 
را در پرسپولیس پیدا کند. به هر حال 
شرایط تیمی مانند پرسپولیس با تیم های 
دیگری مانند گل گهر و سایر تیم ها 
متفاوت است و من اطمینان دارم 
سروش و سعید با توانایی که دارند 
خودشان را پیدا کرده و در امر سازندگی 
بهترین نمایش ها را از دو هافبک سازنده 
پرسپولیس مانند مهدی ترابی خواهیم 
دید تا پاسورهای پرسپولیس در خط 

میانی بهترین نمایش را ارائه دهند.
شانس قهرمانی را برای چند تیم در 

لیگ فعلی قائل هستید؟
شانس قهرمانی معمولاً برای تیم هایی 
بیشتر حاصل می شود که از شخصیت 
قهرمانی و قدرت تماشاچی و پشتوانه 
و  هستند  ر  برخوردا بهتری  یتی  حما
به نوعی در کنار قابلیت های فراوانی 
که بازیکنان شان دارند، هواداران با 

حضورشان و حمایت هایشان بازیکنان تیم 
محبوب شان را به جلو هل می دهند که از 
این حیث شاید پرسپولیس و استقلال در 
شرایط خیلی خوبی قرار داشته باشند اما 
جدا از این دو تیم، فولاد و سپاهان هم 

جزو شانس های قهرمانی هستند.
اما بازیکنان نیمکت نشین در 

تیم پر مهره ای مانند پرسپولیس 
به دلیل کمتر بازی کردن 

مشکل ساز نمی شوند؟
بازیکنان حرفه ای هستند و به شرایط 

خودشان بخوبی واقف هستند و خوب 
می دانند که اگر ضعیف کار کنند و از 
انگیزه کافی برخوردار نباشند با مشکل 
مواجه خواهند شد. ضمن اینکه بهتر 
می دانند اگر کمی ضعیف بازی کنند، 
بازیکن دیگری جایشان را خواهد گرفت. 
از همین رو در چنین تیمی دو دستگی یا 
اختلاف به وجود نمی آید و به نظرم یحیی 
با قدرت مدیریت خوبی که دارد، قادر 
است با کمک افشین پیروانی و کریم 
بخوبی تیم پرستاره اش را کنترل کند. 

انتظاری: کهکشانی نه، پرسپولیس تیمی رؤیایی است

یحیی قدرت مدیریت تیم پرستاره را دارد

 zخبر

 zسوژه

 zمصاحبه

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

 اولین جلسه 
هیأت مدیره جدید

هیــأت مدیــره باشــگاه پرســپولیس 
دیــروز بــا حضــور همه اعضا تشــکیل 
جلســه داد. در ایــن نشســت، ضمن 
ارائــه گــزارش مدیرعامــل دربــاره 
فعالیت هــای مختلــف، درباره بعضی 
موضوعات تبادل نظر صورت گرفت. 
شــرایط تیــم فوتبــال، اقدام هــای 
صــورت گرفتــه بــرای آن از جملــه نقل 
و انتقــالات نیــز از دیگــر موضوعــات 
مــورد بحــث بــود. در جلســه دیــروز 
درباره برنامه های اقتصادی باشــگاه، 
یــن بخــش  پیشــرفت کارهــا در ا
و ایده هــای در دســت بررســی هــم 
صحبت شــد. همچنین پروژه توسعه 
و ارتقــای مجموعــه ورزشــی شــهید 
درفشــی فر و تبدیــل آن بــه مجتمــع 
ورزشــی، اداری، تجــاری و اقامتــی در 
دستور کار نشست بود و مصوب شد 
اســتارت دوبــاره ایــن پروژه زده شــود. 
طــرح توســعه ای مجموعــه شــهید 
درفشــی فر، اول بــار در زمان ریاســت 
ر و فرهیختــه  پیشکســوت نامــدا
فوتبال ایــران و پرســپولیس، زنده یاد 
جعفر کاشانی در هیأت مدیره مطرح 
شده بود. پس از آن یک بار دیگر این 
طرح مورد توجه قرار گرفت و تا انجام 
بعضــی مراحــل اداری پیــش رفت که 
بــا تغییرات، بار دیگر مســکوت ماند.

 
احتمال فسخ با 

کارگزار قوت گرفت
طبــق قــراردادی کــه بین کارگــزار برند 
و باشــگاه پرســپولیس عقــد شــده 
بــود تمــام منابــع درآمــدی حاصــل از 
اســتفاده از برنــد ایــن باشــگاه بایــد با 
درصدی مشــخص در اختیــار کارگزار 
قــرار می گرفــت امــا اختلافــات مالــی 
ســبب شــد تــا درویــش بــرای فصــل 
جــاری زیــر بار آن نرفته و امور مربوطه 
را بــا رایزنی های خودش پیگیری کند. 
کارگزار برند باشگاه پرسپولیس قصد 
داشــت مبلغــی حــدود ۶۳۰ میلیــارد 
تومــان بابــت جــذب تبلیغ، اســتفاده 
از فضــای تبلیغات محیطی بازی های 
خانگــی و حــق پخــش تلویزیونــی 
پرداخت کند که عدم تحقق دریافت 
حــق پخــش تلویزیونــی و اختلافــات 
مالــی موجــب شــد تــا مبلغــی بســیار 
پایین تــر در اختیــار سرخپوشــان در 
فصل گذشــته قرار بگیرد. همین امر 
باعث شــد رضــا درویش بــدون توجه 
بــه ایــن قــرارداد پیگیــر حق فســخ آن 
نیز نشــود و امور اقتصــادی مورد نظر 
را دنبــال کنــد تا بخشــی از هزینه ها را 
جبــران کنــد. تصمیمــات مدیرعامل 
باشــگاه پرســپولیس باعــث شــده تــا 
کارگــزار نیــز دیگــر تمایلــی بــه ادامــه 
همــکاری نداشــته باشــد و احتمــال 
اینکــه قــرارداد خــود را به طــور قانونی 

فســخ کنــد افزایــش یافته اســت.

استوری جالب فنایی
بعــد از حواشــی کــه در مــورد پوســتر 
بــازی هــوادار- پرســپولیس پیش آمد 
داود فنایــی بــا انتشــار یــک اســتوری 
ابــراز ارادت کــرد. فنایــی عکســی از 
خود در حال دســت تکان دادن برای 
هواداران پرسپولیس را همراه لوگوی 
این باشگاه منتشر کرد تا نشان دهد 
بــه هیــچ وجــه دوســت نــدارد مقابــل 
هواداران پرسپولیس و باشگاه سابق 

خــود قــرار بگیرد.
 

پاسخ مددی به یحیی
احمــد مــددی مدیــر مجموعــه آزادی 
در پاســخ بــه یحیــی گل محمدی کــه از 
وضعیــت زمین این ورزشــگاه بشــدت 
گلایــه کــرده بــود، گفــت: »باتوجــه بــه 
سم پاشی، کودپاشی و از طرفی کاهش 
محســوس دمــا و اقدامــات اصلاحــی 
مســتمر از ســوی کارشناســان چمــن 
مجموعه، در حال حاضر کیفیت چمن 
استادیوم آزادی، تحت کنترل، مطلوب، 
یکنواخــت و ســبز اســت. نکتــه حائــز 
اهمیــت آن اســت که عمر مفید چمن 
براساس استانداردها بین پنج تا هفت 
سال است و این در حالی است که اکنون 
در ســال بیســتم بهره بــرداری از چمــن 
آزادی بســر می بریــم و ایــن امر اهمیت 
کار و تــلاش خســتگی ناپذیر همکاران 
متعهــد مجموعــه آزادی را در نگهــداری 
دقیــق چمــن آزادی نشــان می دهــد.«

مرتضــی کرمانی مقــدم مهاجــم ســابق پرســپولیس معتقــد اســت حضــور همزمــان لوکادیــا و دیاباتــه در صــورت آمادگــی کامــل بــرای هــر تیمــی بســیار خطرســاز خواهــد شــد. مهاجــم اســبق پرســپولیس در بیــن 
حرف هایــش از پرســپولیس و فــولاد بــه عنــوان شــانس های اصلــی قهرمانــی لیــگ فعلــی یــاد کــرده و در رابطــه بــا تمــام مســائل تیــم پرســپولیس و تیــم ملــی بــه ســؤالات مــا بــه شــکل کاملــی پاســخ می دهــد.

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

کرمانی مقدم:پرسپولیــس و فولاد 
شانس های اصلی قهرمانی هستند

لوکادیا و دیاباته با هم تفاوت دارند


